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Vraag: 
De gedeputeerde zegt dat er geen geld bij hoeft worden gelegd, maar als er verlies wordt geleden 
dan moet het geld toch ergens vandaan komen?

Antwoord:
De grootste kostenpost bij Solaroad zit op het personeel en het uitbesteden van het werk dat voor 
Solaroad moet gebeuren. Solaroad heeft nog relatief weinig inkomsten waardoor de kosten hoger 
zijn dan de baten.

SolaRoad BV teert dus in op eigen vermogen, wat deels ingelegd wordt door de aandeelhouders 
(TNO, Structon en de provincie Noord-Holland) en inkomsten vanuit uitvoeringsprojecten.


